
Dobrý den, 

 

letos od konce srpna do začátku října jsem navštěvovala rehabilitační oddělení 

v nemocnici Orlová Lutyně v suterénu. 

Byla jsem velmi spokojená a musím jen chválit. 

Paní doktorka a všechny sestřičky jsou milé, ochotné a svoji práci dělají moc dobře. 

Už teď  vás všem známým doporučuji ! 

Děkuji 

 


